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Jegyzőkönyv 
 2024. április 30-án (kedden) 10.30-kor tartandó 

Országos Intéző Bizottsági ülésről 

Volán Egyesülés Székház – Tapolczai Kálmán terem 

 
NAPIREND 

 
1. Beszámoló a KTE 2023. évi gazdálkodásáról. Az egyesület 2023. évi közhasznúsági jelentése és a 

közhasznú éves beszámolójának eredmény kimutatása és mérlege 

Előterjesztő: Dr. Horváth Balázs főtitkár 

 

2. A Felügyelő Bizottság 2023. évi gazdálkodással és közhasznúsági jelentéssel kapcsolatos 

beszámolója 

Előterjesztő: Dr. Cserhalmi Dóra, a Felügyelő Bizottság elnöke 

 

3. 2024. évi tervek, tények, lehetőségek 

Előterjesztő: Dr. Horváth Balázs főtitkár 

  

4.   Tagnyilvántartó és tagi kilépés 

 Előterjesztő: Dr. Horváth Balázs főtitkár 

 

5. Egyebek 

 

 

Dr. Horváth Balázs, főtitkár köszönti az OIB tagjait, majd átadja a szót Biró József, társelnök úr 

részére, aki röviden tájékoztatást adott A Közlekedési Kultúra Napja 2024 évi, tizedik jubileumi 

előkészületeiről, aktuális helyzetéről és eddig eredményeiről és további terveiről. Társelnök úr 

megragadja az alkalmat, hogy az OIB tagjait kapacitálja a rendezvényhez való csatlakozáshoz, felhívja 

a figyelmet, hogy láthatósági karpántot és roll-up-ot a központ biztosít a szervezők számára. 

 

Főtitkár úr megköszöni a tájékoztatást és a napirend 3. pontját előrevéve összefoglalja az idei évben 

lezajlott konferenciákról, a Regionális közlekedés aktuális kérdései Debrecenben és a bükfürdői 

Közlekedésfejlesztési és beruházási konferencia. Tájékoztatja a Bizottságot, hogy Dr. Tóth János, 

társelnök és Bartal Tamás elnökségi tag közbenjárása nyomán sikerült minisztériumi jóváhagyással, 

állami cégektől is résztvevőket fogadni a konferenciákon. Ezen engedélyezésnek minden konferenciát 

megelőzően kiemelt figyelmet kell szentelni az egyes cégekkel való kommunikációban, hogy a 

lehetőség eljusson az adott cégekhez operatív szinten. Röviden áttekinti az év további konferenciáit.  

Elmondja, hogy a KTE 75 éves évfordulójára készül egy kiadvány Dr. Katona András, tiszteletbeli 

főtitkár megalapozó munkáját Tóthné Temesi Kinga folytatja és veszi gondozásába.  

 

Főtitkár úr elmondja, hogy a minisztériumi támogatással kapcsolatban elindult a 2024 évi 

dokumentációs folyamat, amely megalapozott bizalmat jelent, hogy idén is be fog folyni a 75 mó Ft. 

 

Tájékoztatja a Bizottságot, hogy a Közlekedéstudományi Szemle háttér módosítását kezdeményezték 

Lakatos András és Dr. Török Ádám közreműködésével Dr. Katona Andrással együttműködve. Ezen 

kezdeményezés nyomán a folyóirat scopus regisztrált – nemzetközileg elismert – tudományos 

kiadványnak minősül, amellyel vonzóbbá válik kutatások és eredmények publikálása számára.  

 

http://www.ktenet.hu/


Röviden beszámol a Dr. Fónagy János, elnök úr kezdeményezésére készülő közlekedés szakami 

kiadványáról, amely a rendszerváltástól napjainkig tartó almanach lesz, egy széles körű - ~ 60 fős – 

szerkesztőbizottság gondozásában. 2025 év végére várható a megjelenés. 

 

 

 

Dr. Fenyves László, Vasúti Tagozat titkára, elmondja, hogy saját tapasztalat a MÁV Zrt. egykori 

dolgozójaként, hogy az információ áramlás nem mindig megfelelő, kéri a segítséget a gördülékeny 

kommunikációban adott konferenciák kapcsán a vonatkozó osztályok felé.  

 

 

Főtitkár úr elmondja, hogy volt nehézség a kommunikációban, a MÁV Zrt. költözése is nehezíti az 

információ áramlást. 

 

Tóthné Temesi Kinga, főtitkár-helyettes, elmondja, hogy a 75 éves évfordulóra készülő kiadvány az 

50. jubileumra készülőt fogja de idézni, de néhány színes, személyes interjúval kívánják kiegészíteni, 

amelyhez várják a személyi javaslatokat. 

 

Főtitkár úr megköszöni a tájékoztatást és visszatér az 1. és 2. napirendi pont tárgyalásához. 

Az őszi kihelyezett OIB-én megvitatott előzetese tervekhez képest sajnálatos és előre nem tervezett 

körülmények miatt – könyvelő megbetegedése – nem került sor a pénzügyi anyagok megküldésére, a 

központ is az ülést megelőző napon kapta meg az pénzügyi adatokat, így egy rövid összegzés készült, 

amely további igazítást és egyeztetést is igényel, ami jelenleg látható egy – 6,5 mó eredmény, 

veszteség mutatkozik. Ezt a negatív eredményt mindenképpen felül fogják vizsgálni, hogy milyen 

okok és magyarázat áll e szám mögött. Főtitkár átadja a szót Dr. Bálint Ákos, felügyelő bizottsági tag 

részére. 

 

Dr. Bálint Ákos átadja Cserhalmi Dóra FB elnök üdvözletét, és az FB nevében tájékoztatást ad az 

OIB részére beszámolóról. Elmondja, hogy Elnök Asszonnyal való egyeztetés nyomán a Felügyelő 

Bizottság elnézést kérve az OIB-től, a késedelmekre való tekintettel nem tudott felelősen előterjesztést 

tenni, így az OEÜ időpontjáig kell egy nagyobb átnézést tenni, mivel az biztosan látszik, hogy 2023-

ban nagyobb támogatási összeg mellett is negatív eredmény keletkezett a 2022-es pozitív 

eredményhez képest. Ennek okát meg kell vizsgálni, ezt a munkát az FB a Titkársággal és a 

könyveléssel együtt el fogja végezni, hogy a Küldöttgyűlésre előterjesztés tudjanak a megfelelő 

időben küldeni.  

 

Főtitkár úr kiegészíti a tájékoztatást, a külső könyvelő cég, a szerződésben rögzített dátumokat nem 

tudta tartani, ennek okán egy másik könyvelő megbízását tűzte ki a vezetőség. Ennek okán az utolsó 

pillanatban megkapott anyagok helyessége nem jelenthető ki, így a beszámoló az OIB számára sem 

ismerhető meg, így annak elfogadása sem lehetséges. A helyzet megoldása, hogy az OIB rövidesen 

megkapja az anyagokat, így tovább vihető lesz a Küldöttközgyűlés felé, amely időpontja – az 

Alapszabályi módosítás kötelezettség és a beszámoló határideje miatt egyaránt – nem halasztható. 

 

Dr. Tóth János elmondja, hogy törvényszék felé júniusig kell az Alapszabály módosítás benyújtani. 

Illetve megkérdezi, hogy a beszámoló -6,5 mó Ft végösszege is vitatható-e? 

 

Orosz Balázs, ügyvezető elmondja, hogy a főösszeg feltehetőleg ez. Megerősíti, hogy alaposabb 

áttekintés után megküldésre fog kerülni az OIB számára. Illetve zajlik az új könyvelő kiválasztása, 

keresési folyamat megkezdődött. 

 

Aszódi Sándor, Általános közlekedési Tagozat titkára, megkérdezi, hogy a -6,5 mó Ft eredménynek 

milyen következményei lehetnek? 

 

Bálint Ákos elmondja, hogy ez a 2023-mas gazdasági év zárása, nem a KTE teljes pénzügyi mérleg 

főösszege. 

 

Főtitkár úr összefoglalóan elmondja, hogy az OIB meg fogja kapni a beszámoló anyagát és e-mailes 

visszajelzéseket, véleményeket visszavárva fogják az OEÜ és Küldöttgyűlés felé a FB 

véleményezésével megküldeni.  

 



 

Főtitkár úr a 4. napirendi pontra áttérve elmondja, hogy a Tagnyilvántartó – késedelmekkel – elindult 

és fel is vetette azt, az Alapszabályban sem pontosított, kérdést, hogy a tagi belépéshez milyen adatok 

megadása szükséges, illetve a megadott adatok tárolása és kezelése szabály követően történjen. 

 

Ügyvezető úr elmondja, hogy a belépési mechanizmusnak a regisztrációs felület az alapja, ezt kell 

áttekinteni és véglegesíteni. A tagnyilvántartó éles működése elkezdődött, a tagdíjfizetéshez 

kapcsolódó díjbekérő kiküldő rendszer – vegyes tapasztalatokkal – szintén működésbe állt. Ezekről a 

rendszerekről, tapasztalatokról és a kapcsolódó részletekről Dr. Fenyves László ad tájékoztatást, aki a 

rendszer fejlesztési projektjében segédkezik aktívan a kezdetektől.  

 

Dr. Fenyves László elmondja, hogy a tagdíjbefizetéseknek milyen típusai léteznek és ezeknek milyen 

adminisztratív vonzatai vannak, továbbá a webshop adta lehetőségek milyen lehetőségeket adnak a 

Városi Közlekedés újság, Szemle folyóirat, tagsági kártya és támogatás vonatkozásában. A felmerülő 

további kérdésekre szívesen válaszol.  

 

▪ KTE titkárság 

▪ Webshop karbantartás 

▪ Tagnyilvántartás központi feladatai (státusz, kategória, díjbekérő, tagság kezdete 

aktualizálás, bizottsági tagság, pozíciók, kitüntetések, törzsadatok) 

▪ Területi és tagozati titkárok 

▪ Mindazon változásokat Klarisszának jelezni, ami központi karbantartást igényel 

▪ Jelezni az elsődleges szervezet titkárának, ha az elsődleges szervezethez 

tartozónak a másodlagos szervezet beállítása kérdéses 

▪ Tagdíjbefizetés kezelése (csak területi titkárok) 

▪ E-mail cím karbantartása  

▪ A terület tagdíj alapú bevételének meghatározása (ki-kinek fizet) 

▪ Egyéni tagok 

▪ Saját adatok karbantartása 

 

▪ Megbeszélendők 

▪ Lassulás – bejelentkezési és adatmentési nehézségek 

▪ A listadoboz adatmezői (pl. aktuális tagsági kategória látszódjon) 

▪ 2024 előtt belépett tagok tagdíjkezelése 

▪ Mikor megy ki díjbekérő emlékeztető? 

▪ Mikor megy ki új díjbekérő? 

▪ 2021 előtti befizetések (elmaradt, megvolt) 

▪ … 

▪ Lekérdezések 

▪ Ki fizetett 

▪ Ki nem fizetett 

▪ … 

 

 

Geszler Attila Komárom Megyei Területi Szervezet titkár, érdeklődik, hogy miért nem titkári 

jogosultság, hogy az új belépő elfogadásra kerüljön. 

 

Dr. Fenyves László elmondja, hogy az informatikai rendszer szerint a díjbekérő kifizetését követően 

válik taggá, de titkár bármikor felvehet új tagot a rendszerben.  

 

Szombati Mária Fuvaroztatók és Szállítmányozók Tagozat titkára felveti milyen anyagi vonzatai 

lennének a rendszer módosításban? 

 

Geszler Attila felveti, hogy a többlet tagdíj befizetéssel mit kell kezdeni a nyilvántartóban. 

 

Fenyves László elmondja, hogy ezzel kapcsolatban lesz még központi oktatás, hogy a rendszerben ezt 

hogyan kell kezelni. 

 



Szabó Eszter Vas Megyei Területi Szervezet titkára, elmondja, hogy saját adatainak kezelése során 

tapasztalta, hogy titkári jogosultsággal nem tudta a befizetését felvezetni. Saját tagjánál pedig sikerült 

díjbekérőt nullázni, de egy nappal később a rendszer visszaállt. 

 

Dr. Fenyves László elmondja, hogy képernyőképek segítségével tud hibajegyet rögzíteni, ezeket 

várja. 

 

Szabó Eszter lesz olyan titkári jogosultság, hogy kilépett, törölt vagy nyugdíjas státuszba állítson? 

 

Dr. Fenyves László elmondja, hogy ennek a KTE szabályozási környezetét kell tisztázni, hogy a 

rendszer miszerint működjön. 

 

Bálint Ákos Csongrád Csanád Megyei Területi Szervezet titkára, elmondja, hogy a tagok nagyon 

passzívak, így titkári feladatok közé sorolódik. A belépés évének levédése ok nélküli. Elmondja, hogy 

a Vármegye elnevezést is át kellene vezetni.  

 

Dr. Fenyves László elmondja, hogy a megnevezést a szolgáltató átírja bármikor, de ehhez a KTE-nek 

kell a módosítást kezdeményezni. 

 

Tóthné Temesi Kinga elmondja, hogy az Alapszabály módosításhoz kötött a KTE-en belüli megyéről 

vármegyére való átnevezés, amely folyamatban van. 

 

Szijártó Klarissza elmondja, hogy nagyon széleskörű a saját jogosultsági köre, ezért felhalmozódott a 

tagnyilvántartó adminisztrációs feladata, ezzel magyarázható a késedelem a már megküldött adatok 

átvezetésével kapcsolatban. 

 

Bálint Ákos elmondja, hogy ez érthető és semmilyen kritika nem felróható, csakis köszönet illeti az 

elvégzett munkáért a nagy nyomás ellenére.  

 

Szombati Mária ismét felveti, hogy a jogosultságokat módosítani kellene, ha költségei ennek nem 

túlzóak. 

 

Orosz Balázs elmondja, hogy lehet valamilyen áttekintéssel konszenzusra jutni, hogy a korábban 

elfogadott specifikációhoz képest az éles működésben milyen módosításokat, fejlesztéseket kérjenek a 

rendszerben, de ezt össze kell hangolni az Alapszabályban és SZMSZ-ben foglaltakkal. 

 

Tóthné Temesi Kinga elmondja, hogy a belépés kiolvasható a KTE szabályzatból, a kilépést pedig a 

civil törvénnyel összhangban kell a szabályzatban módosítani, ez ehhez harmonizálni az informatika 

adta lehetőségeket.  

 

Szabó András Senior Bizottság elnöke megkérdezni, hogy milyen százalékban van készen a rendszer. 

 

Dr. Fenyves László elmondja, hogy a rendszer működése 90%-kos, de ha változási igény merül fel, 

akkor kisebb a működési szint készültsége.  

 

Orosz Balázs az éles teszt óta derültek ki a specifikációhoz képest módosult igények, ezekről kell 

közös döntést hozni.  

 

Főtitkár úr kérdése, hogy a beavatkozásokat naplózza-e a rendszer. Dr. Fenyves László válasza, hogy 

igen. Főtitkár úr felveti, hogy lehetne ennek fényében kisebb a jogosultsági fokozat.  

 

Kalmár Tamás Fejér megyei titkár felveti, hogy milyen adatokat lehetne titkári minősítéssel átírni. 

 

Fenyves László elmondja, hogy ezek lehetségesek. 

 

Vasvári Péter BAZ megyei titkár elmondja, hogy pozitív a rendszer, de jó lenne, ha Hírleveleket és 

Programajánlókat kapják meg automatikusan a tagok. 

 



Dr. Fenyves László elmondja, hogy ezek havi frissítésekkel – aki nem kér, nem kap – mennek ki. 

Pozitív alapértelmezés, hogy a tagok kapnak Hírlevelet és Programajánlót. Az e-maileket kell 

áttekinteni, hogy miért nem érkezik meg.  

 

Főtitkár úr elmondja, hogy a kizárásnak a civil törvényi szabályozásához kell igazodva megvalósulnia. 

Elmondja, hogy az előzetesen megküldött belépési űrlap és nyilatkozat lesz a KTE-be való belépési 

mechanizmus alapja, amely a Alapszabályba is bekerül.  

 

Dr. Fenyves László elmondja, hogy nagy lépés lesz a tagok tisztázása, hogy való tagi létszámokat 

lehessen látni. 

 

Szabó András elmondja, hogy néhány tagozattól, területtől nincsen Senior Felelős, várja, hogy 

megküldjék, hogy hol kik azok. 

 

 

Főtitkár úr megköszöni a részvételt és lezárja az ülést, megerősítve a beszámolóval kapcsolatos 

ígéreteket, hogy mielőbb megküldésre fog kerülni.  

 

 

 

 


